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ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ   17/2025

ΑΠΟΦΑΣΗ   227/2025

Στην Καλαμάτα σήμερα την 14η Απριλίου 2025, ημέρα Μ. Δευτέρα ώρα 1:00 μ.μ., 
συνέρχεται στην 17η/2025 συνεδρίαση η Δημοτική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, που 
πραγματοποιείται στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο Δημοτικό  Κατάστημα  της  οδού Αθηνών 
99 (2ος  όροφος), μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 19708/10-04-2025 πρόσκληση του κ. Προέδρου, 
η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση ο κ. Βασιλόπουλος Αθανάσιος, Δήμαρχος Καλαμάτας, 
Πρόεδρος της Δημοτικής Επιτροπής και  τα τακτικά  μέλη  του Σώματος κ. κ. 1)  Καραγιάννης  
Ανδρέας,  2) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα),  3) Κουτραφούρης  Βασίλειος,  4) Μαρινάκης 
Σαράντος, 5) Οικονομάκος Δημήτριος και 6) Φάβας Γεώργιος (προσέλευση στην υπ΄ αριθμ. 
214 απόφαση). 

Δεν  παραβρίσκοται  αν  και  κλήθηκαν  νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ. 1) Τζαμουράνης 
Βασίλειος και 2) Χανδρινός Σπυρίδων.

Στη συνεδρίαση επίσης παραβρίσκονται τα  αναπληρωματικά  μέλη  της Δημοτικής  
Επιτροπής κα Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία και κ. Φαββατάς Δημήτριος,  αναπληρώνοντας  τα 
τακτικά μέλη κ. Τζαμουράνη Βασίλειο και κ. Χανδρινό Σπυρίδων, αντίστοιχα.

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν ακόμα οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Καλαμάτας και Μ. Μαντίνειας και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Πηγών, επειδή στην 
ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές Κοινότητες, και απ’ 
αυτούς,  

• παραβρίσκεται  ο  Πρόεδρος  του  Συμβουλίου  της  Δημοτικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας 
κ. Λιακέας Στυλιανός, 

• δεν παραβρίσκονται ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Καλαμάτας 
κ. Λύρας Παναγιώτης και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Πηγών κ. Λάζαρος 
Ηλίας.

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη κα Αγγελή Μαρία 
(προσέλευση στην υπ΄ αριθμ. 219 απόφαση)  και κ.  Σκοπετέας Αναστάσιος, καθώς και ο 
Αντιδήμαρχος ΚΕΠ και Αυτοτελούς Τμήματος Δημοτικής Φιλαρμονικής Καλαμάτας κ. Κουτίβας 
Ηλίας.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 
συνεδρίασης.  
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Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 16ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο:

Έγκριση προϋπολογισμού οικον. έτους 2025 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ». 

Το με αριθμ. πρωτ. 18340/04-04-2025 σχετικό έγγραφο του Τμήματος Προσόδων, 
Περιουσίας & Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, το οποίο ήταν στο 
φάκελο του θέματος μαζί με το διαβιβαζόμενο με αυτό σχέδιο προϋπολογισμού, οικον. έτους 
2025, του εν λόγω Κληροδοτήματος  και είχαν σταλεί στα Μέλη της Δημοτικής Επιτροπής 
προς ενημέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:
 

ΘΕΜΑ: Έγκριση Προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2025 του Κεφαλαίου Αυτοτελούς Διαχείρισης 
Κληροδοτήματος Δήμου Καλαμάτας «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ» 

Σας διαβιβάζουμε σχέδιο Προϋπολογισμού, οικονομικού έτους 2025, για το κληροδότημα 

«ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», προκειμένου να ενταχθεί στα θέματα ημερησίας 

διάταξης για συζήτηση και λήψη σχετικής απόφασης έγκρισής του. 

  Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ
«ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ»

  Ο ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ, ΚΔΑΠ 
ΚΑΙ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ

     ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΝΑΓ. ΦΑΒΑΣ

Επί του προϋπολογισμού, οικον. έτους 2025, του Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ 
ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», το Συμβούλιο  της Δημοτικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας 
εκφράζει τη σύμφωνη γνώμη του με την υπ’ αριθμ. 5/2025 ομόφωνη απόφασή του, η οποία 
επίσης ήταν στο φάκελο του θέματος και είχε σταλεί στα Μέλη της Δημοτικής Επιτροπής 
προς ενημέρωση.  

Επί του θέματος εξελίσσεται διαλογική συζήτηση ως εξής: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γιώργος Φάβας.

ΦΑΒΑΣ: Κατά την εισήγηση, κ. Πρόεδρε.

Έχετε ερωτήσεις; Όχι. 
Τοποθετήσεις; Έλα, Ευγενία.

Λοιπόν, Κληροδότημα ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ, μια πονεμένη ιστορία και αυτή. 
Εδώ τι εργασίες έχουν γίνει, κάποια μικροποσά, μπορείτε να μας πείτε 

τι έγινε τέλος πάντων; 
Είχαμε πει και στο προηγούμενο ……,  

ΦΑΒΑΣ: Προϋπολογισμός είναι, δεν είναι απολογισμός.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΚΟΥΒΕΛΑ ΚΑΤΣΑΡΗ: 
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Ναι, προϋπολογισμός, ναι. 
Τι, τι, τι είχε γίνει την προηγούμενη χρονιά και τι προβλέπεται να γίνει;

ΦΑΒΑΣ: Τι προβλέπεται;

ΚΟΥΒΕΛΑ ΚΑΤΣΑΡΗ: Έχουμε πει τουλάχιστον ένας καθαρισμός.

ΦΑΒΑΣ: Εργασίες καθαρισμού…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Και έχουμε και τον Πρόεδρο εδώ -έτσι;- αν θέλει να πάρει τον λόγο.

Ο οποίος, σημειωτέον η απόφαση της Κοινότητας της Μικρής Μαντίνειας είναι 
ομόφωνη υπέρ της ψήφισης των πιστώσεων. 

Έχουν προβλεφθεί εργασίες καθαρισμού, εργασίες συντήρησης, περίφραξης και σφράγισης 
του Κληροδοτήματος και εργασίες αποκατάστασης έμπροσθεν του…, στον φούρνο που είναι 
από πάνω κάποια μετώπη που είναι να διορθώσουμε και φυσικά συντήρηση πίσω του 
αγροτεμαχίου των ελαιοδέντρων των οποίων υπάρχουν εκεί πέρα στο Κληροδότημα και το 
οποίο χρειάζεται να γίνει.
Από κει και πέρα, υπάρχει και ένα ποσό σε περίπτωση που χρειαστούμε κάποια μελέτη, κάτι 
άλλο, 4.000 ευρώ.

ΚΑΡΑΓΙΑΝΝΗΣ: Μια βόμβα θέλει εκεί να πέσει όλο να τελειώσουμε!  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Πας καλά;

Δηλαδή δεν έχουμε κάτι άλλο στο μυαλό μας να κάνουμε γι’ αυτό; Δεν 
έχουμε κάτι άλλο. 

ΦΩΝΕΣ: ………. (δεν ακούγονται – εκτός μικροφώνου)

ΚΟΥΒΕΛΑ ΚΑΤΣΑΡΗ: Δηλαδή αυτό ακριβώς, ο προϋπολογισμός…

ΦΑΒΑΣ: Με τα λεφτά που έχουμε αυτό είναι. 

Θα δεις τώρα, θα γράφουν τα παιδιά ετοιμάζεται η Δημοτική Αρχή να βάλει 
βόμβα στον Παναγιώταρο!!!

Έλα, Στέλιο.  

Κυρία Κούβελα, σήμερα ήδη ξεκινήσανε και αν περάσετε από κει θα δείτε μια 
διαφορετική εικόνα, έχει ξεκινήσει ήδη ο καθαρισμός, δουλεύει ένα τριμελές 

συνεργείο απ’ το πρωί, έχουν κλαδευτεί τα δέντρα μπροστά στο Ίδρυμα και ο περιβάλλων 
χώρος, και από την Τρίτη του Πάσχα – Τετάρτη ξεκινάει και το ελαιοπερίβολο.
Το μόνο όμως που θα πω ότι, Δήμαρχε, δεν φταίει ο Δήμος της Καλαμάτας, ούτε και η 
προηγούμενη Δημοτική Αρχή αλλά ούτε και αυτή. 

ΦΩΝΕΣ: Προ-προηγούμενη

Η προηγούμενη εννοώ τον κ. Νίκα που ήμουνα Πρόεδρος ξανά. ’11-’19, κ. 
Δημήτρη.

Λοιπόν, θα πρέπει οπωσδήποτε στην Αποκεντρωμένη που προστατεύει τα Κληροδοτήματα να 
γίνουν κάποιες ενέργειες, γιατί αν τυχόν δεν γίνει η συντήρηση όχι των καινούργιων κτιρίων, 
των παλιών κτιρίων, που ’ναι μουσειακό κομμάτι μέσα, όλοι οι μύλοι που βρίσκονται από 
τουλάχιστον 30 έτη έχει κλείσει, 40 έχει κλείσει αυτό, οι νεροτριβές, αυτό με ένα πάρα πολύ 
μικρό σεισμό θα πέσει. 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Δεν χρειάζεται θα βάλει βόμβα ο Καραγιάννης.  

ΚΟΥΒΕΛΑ-ΚΑΤΣΑΡΗ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΚΟΥΒΕΛΑ ΚΑΤΣΑΡΗ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΛΙΑΚΕΑΣ: 

ΛΙΑΚΕΑΣ: 
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Μπορεί να την βάλετε και εσείς, Δημήτρη. Είσαι ειδικός.

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Εγώ δεν είπα κάτι τέτοιο, Ο Αντιδήμαρχος το είπε.

ΛΙΑΚΕΑΣ: Είπε ότι χρειάζεται βόμβα για να πέσει, το θέμα είναι ότι τι θα κάνουμε.

ΦΩΝΕΣ: - Ούτε με βόμβα δεν πέφτει ….  
- Ούτε με βόμβα, σωστά, μην διαβάλουμε την………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)

Το θέμα είναι ότι πρέπει να προστατευτεί γιατί με οποιονδήποτε τρόπο, είναι 
κρίμα δηλαδή αυτό το… Όποιος μπει μέσα, όποιος έρθει να μπει μέσα είναι ένα 

μουσείο. Μέσα είναι ένα μουσείο με τις νεροτριβές, υπήρχε το 1960 ρεύμα στη Μικρή 
Μαντίνεια από γεννήτρια, υδρογεννήτρια.

ΦΩΝΗ: ………. (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τι ψηφίζετε; ΟΜΟΦΩΝΑ.

Η Δημοτική Επιτροπή, ως Διοικούσα και  Διαχειριστική  Επιτροπή των  Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 17/2024 απόφασή της, με την 
ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη της τα προαναφερόμενα, την 
υπ’ αριθμ. 5/2025 απόφαση του Συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Μ. Μαντίνειας, καθώς 
επίσης και τις διατάξεις των άρθρων 63, 72, 73, 74Α και 75 του Ν. 3852/2010, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν,  

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εγκρίνει τον προϋπολογισμό, οικον. έτους 2025, του Κεφαλαίου Αυτοτελούς 
Διαχείρισης - Κληροδοτήματος «ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΚΑΙ ΕΥΔΟΚΙΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑΡΟΥ», 
όπως αυτός διαβιβάστηκε με το με αριθμ. πρωτ.  18340/04-04-2025  έγγραφο του 
Τμήματος Προσόδων, Περιουσίας και Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών 
του Δήμου Καλαμάτας και ο οποίος σε γενική ανακεφαλαίωση παρουσιάζει την 
εξής εικόνα:

ΕΣΟΔΑ 25.259,99 €
ΕΞΟΔΑ 24.559,99 €
ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 700,00 €

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

Η ΔΗΜΟΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Βασιλόπουλος Αθανάσιος 1. Καραγιάννης Ανδρέας

2. Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία

ΛΙΑΚΕΑΣ: 

ΛΙΑΚΕΑΣ: 
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3. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

4. Κουτραφούρης Βασίλειος

5. Μαρινάκης Σαράντος

6. Οικονομάκος Δημήτριος

7. Φάβας Γεώργιος 

8. Φαββατάς Δημήτριος

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ
(ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ)
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